
Interpellasjon  til  kommunestyremøte  22.mars  2023 

Hjemmetjenesten  i  Storfjord  kommune 

For  noen  år  siden  bestemte  administrasjonen  i  helse  og  omsorgstjenesten  at   
hjemmetjenesten  skulle  y t t e   kontorer  fra  helsehuset  på  Oteren  til  sykehjemmet  på  Åsen. 
De  ansatte  i  hjemmetjenesten  ønsket  ikke  dette,  da  lokalene  på  Oteren  var  tilpasset  deres   
bruk.  Det  var  til  og  med  bygd  carport  til  hjemmetjenesten,  så  det  skulle  være  bedre   
arbeidsforhold  spesielt  på  vinterstid. 
Verken  de  ansatte  i  hjemmetjenesten  eller  vi  som  politikere  k k   være  med  i  denne   
bestemmelsen. 
Åsen  sykehjem  var  ikke  lagt  tilrette  for  å  huse  hjemmetjenesten,  så  der  måtte  det  bygges   
om  for  å  få  plass,  og  bilene  til  hjemmetjenesten  måtte  stå  ute  uten  carport. 
Lokalene  på  Oteren  ble  ombygd  til  barnevernet. 
Etter  det  jeg  har  hørt,  har  ikke  barnevernet  y t te t   til  Oteren,  men  har  sine  kontor  på   
Rådhuset.  Stemmer  det? 
Har  også  fått  innspill  fra  de  som  jobber  i  hjemmetjenesten  at  de  har  måtte  y t t e   lokaler  på   
Åsen,  til  noe  mer  trangt  og  dårligere  enn  det  de  hadde  de  første  årene.  Stemmer  det? 
Det  rommet  som  var  tiltenkt  fysioterapeut  på  Åsen  ble  også  tatt  i  bruk  til  noe  annet  enn   
fysioterapi.  Stemmer  det?  Har  fysioterapeuten  egne  lokaler  på  Åsen?  Til  opptrening  av   
pasienter? 
Mitt  spørsmål  er;  kan  hjemmetjenesten  y t t e   tilbake  til  sine  tidligere  lokaler  på  Oteren? 
Hva  er  i  veien  for  det? 
Kan  fysioterapeut  få  lokaler  på  Åsen,  som  det  var  planlagt  for? 
Politikerne  planlegger  og  bevilger  penger  til  de  forskjellige  tjenestene,  er  det  da  rett  at   
administrasjon  kan  y t t e   tjenestene  rundt  omkring  i  kommunen  som  de  ønsker?  Uten   
politisk  vedtak  på  dette?  (  det  har  kostet  kommunen  mange  penger) 

Vi  vet  at  vi  vil  få  mange  e r e   eldre  de  neste  10-30  årene,  og  vi  har  også  sagt  fra  politisk   
hold  at  vi  ønsker  at  folk  skal  bo  hjemme  lengst  mulig.  Da  er  det  viktig  og  styrke   
hjemmetjenesten  og  gi  de  som  jobber  der  gode  arbeidslokaler  og  arbeidsforhold. 

Håper  ordfører  kan  svare  på  dette  i  kommunestyret. 

Med  vennlig  hilsen 
Hanne  Braathen   
Kommunestyrerepresentant  for  Sp 

Hatteng  14.3.2023 


